

Title (en)

Adjusting device for a container, in particular for a suitcase with changeable volume.

Title (de)

Verstelleinrichtung für einen Behälter, insbesondere einen Koffer mit variablem Volumen.

Title (fr)

Dispositif de réglage pour un récipient, en particulier un coffre à volume variable.

Publication

EP 0503373 A2 19920916 (DE)

Application

EP 92103288 A 19920226

Priority

DE 4108510 A 19910315

Abstract (en)

The invention relates to a container, especially a suitcase, with at least one pair (4, 5) of castors attached to the bottom wall (2) thereof, the volume of the container being variable. An adjustment device (9) is provided which, for the purposes of adjustment to a change of volume of the container, permits a change in the distance (D1) of the castors (4, 5) from one another in the direction in which the change of volume occurs. <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Behälter, insbesondere Koffer mit wenigstens einem an seiner Bodenwand (2) befestigten Rollenpaar (4, 5), wobei das Volumen des Behälters veränderbar ist. Es ist eine Verstelleinrichtung (9) vorgesehen, die zur Anpassung an eine Volumenänderung des Behälters eine Veränderung des Abstandes (D1) der Rollen (4, 5) voneinander in der Richtung ermöglicht, in der die Volumenänderung erfolgt. <IMAGE>

IPC 1-7

A45C 5/14

IPC 8 full level

A45C 5/14 (2006.01); **A45C 7/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 5/14 (2013.01)

Cited by

AT401218B; US5456342A; EP0570194A1; WO9731550A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0503373 A2 19920916; **EP 0503373 A3 19921104**; DE 4108510 A1 19920917; DE 4108510 C2 19940728; JP H05168510 A 19930702

DOCDB simple family (application)

EP 92103288 A 19920226; DE 4108510 A 19910315; JP 8501892 A 19920309